
Referat fra bestyrelsesmødet tirsdag den 1. november 
Ejerforeningen Bangsbobakker  

 

Tilstedeværende: Jesper, Lene, Rene, Lars og Lisa  

Fraværende: Ingen 

 

1. Godkendelse af dagsorden   

2. Voldgiftssag status 
3. Grundejerforeningen status 

4. Hjemmeside status 
5. Økonomi status 

6. Anerkendelse af frivilligt arbejde  

7. Mødeplan 
8. Evt.  

 

AD 1: Dagsorden godkendt 

AD 2: Rene og Lars gennemgik udkast til processkrift til brug for gennemførelse af voldgiftssagen. 
Bestyrelsen godkendt efterfølgende processkriftet med enkelte tilføjelser.  Advokat Peter Blenstrup Nielsen 
fremsender orienteringsskrivelse til ejerforeningens medlemmer, når processkriftet er fremsendt til 
voldgiftsretten.  

AD 3: Erik Kolt har påtaget sig at oprense kælderskakten. Ift. Til snerydning har grundejerforeningen fået 
tilbud på en fast snerydningsaftale. Omkring placering af postkasser er det aftalt med Post Danmark, at vi 
kan undlade at flytte postkasserne i Bangsboparken. Der er lagt information ud til samtlige husstande.   

AD 4: Hjemmesiden kører og opdateres løbende med nye informationer.   

AD 5: Saldoen på foreningens konto er dags dato 150.142,99 kr. 

AD 6: Bestyrelsen er enige om at ekstraordinære frivillige indsatser kan honoreres med gaver i passende 
omfang indenfor skattereglerne. Disse gaver kan evt. tildeles på generalforsamlingen.    

AD 7: Der er aftalt ny mødeplan.  

AD 8:  

A. Vi har fået erstatning for det kabelbrud under vejen ved lejlighederne.  

B. Lars Johansen udtræder af bestyrelsen per dags dato. Dog vil Lars fortsat varetage administrationen frem 
til næste generalforsamling. Samtidig vil han fortsat være med til at assistere i forbindelse med 
voldgiftssagen. Kim Bomholt indkaldes som nyt bestyrelsesmedlem.  

C. Lene har orienteret om at der er kommet tilbud på at male træværket i lejlighederne. Dette tages op i 
grundejerforeningen og det forventes at malerarbejdet udføres til foråret.  

  


